



KALEIDESCAPE, *krabička* na vaši filmovou sbírku

Text / Marie Lukáčová, Foto / Kaleidescape a Bang & Olufsen



Jste „úklidoví volnomyšlenkáři“, nebo puntičkáři? Ať tak nebo tak, přehledně seřazená sbírka filmů či muziky udělá radost oběma typům sběratelů. Usnadní jim totiž hledání a ušetří spoustu času. Když usednete před televizi nebo do svého domácího kina, chcete se většinou dívat hned, a ne trávit věčnost hledáním toho, na co máte právě náladu.

Šikovnou „krabičku“ na ukládání filmů a cédéček jsou servery Kaleidescape. Cokoliv si z vizuální nebo hudební oblasti pořídíte a uložíte na server Kaleidescape, máte vždy bezpečně a pohodově k dispozici. Nosičů, které zabírají spoustu místa, se pak směle můžete zbavit.

**KALEIDESCAPE
– A BOX FOR YOUR
MOVIE COLLECTION**



kaleidescape



KALEIDESCAPE, ХРАНИЛИЩЕ ДЛЯ ВАШЕЙ КОЛЛЕКЦИИ ФИЛЬМОВ



Oproti obyčejnému filmovému archivu má však Kaleidescape řadu výhod. Kromě obrovské úspory místa je to skutečně přehledné a jednoduché hledání filmů podle různých kritérií. Když vložíte do systému DVD nebo Blu-ray disk, ke staženému filmu se vám automaticky načtou také všechny dostupné informace z filmové databáze Kaleidescape. Filmy pak snadno hledáte nejen podle názvu, ale třeba také podle herce, režiséra, žánru, roku natočení či věku diváků, kterým je film určen. Nechcete procházet celý seznam? Nic vám nebrání zadat hledání jen v nově stažených filmech. Nemůžete se nabažit té krásné scény, kdy Anna Karenina tančí s Vronským? Uložte si ji a vraťte se k ní, kdy budete chtít. Nesnášíte reklamy a upoutávky před filmem? Systém je ořeže a vám už předloží jen čistou filmovou podívanou.

Are you a freethinker or a pedant? Either way, a neatly sorted collection of movies or music will please both types of collectors. This facilitates their search and is a great time-saver. When you sit in front of the TV or in your home theatre, you usually want to watch a movie immediately and not spend an eternity searching for something to suit your mood.

Kaleidescape Servers are handy devices for saving movies

Вы «вольнодумцы» или педанты в наведении порядка в доме? Неважно, ведь в любом случае аккуратно отсортированное собрание кинофильмов и музыки точно порадует оба типа домашних коллекционеров. Упростит их поиск и сэкономит огромное количество времени. Когда вы усядетесь перед телевизором или с удобством разместитесь в вашем домашнем кинотеатре, то, как правило, вам хочется начать смотреть фильм немедленно, а не тратить вечность на поиск того, на что вы уже настроились.



and CDs. Whatever you have stored from the visual or musical field in the Kaleidescape Server, you always have safely and readily available. Then you can boldly get rid of all those containers that take up too much space.

Moreover, Kaleidescape has many advantages over the ordin-

Удобной «коробкой» для хранения фильмов и компакт-дисков являются серверы Kaleidescape. Все, что вы приобретете из визуальной или музыкальной области, все может быть уложено и сохранено на сервере Kaleidescape, причем ваша информация всегда будет в безопасности и легко доступна. Вы можете



Server Kaleidescape můžete zvolit ve standardu, na který se vejde 600 DVD a připojíte ho jen k jedné televizi. Případně můžete jeho kapacitu zdvojnásobit na 1200 DVD a dvě televize. Verze prémium je ale prakticky neomezená, systém můžete nastavovat donekonečna a připojit až k 45 televizím. Ale znáte snad někoho, kdo má doma 100 000 filmů? Při jednom filmu denně by je sledoval přes 273 let!

Servery Kaleidescape pořídíte v prodejně Bang & Olufsen v Jáchymově ulici v Praze.

www.kd-elektronika.cz

any film archive. In addition to a huge space saving, it is really well-arranged, enabling an easy search for movies by different criteria. When you insert the DVD or Blu-ray disc into the system, you automatically also receive all the available information from the Kaleidescape film database together with the downloaded movie. Films are easily searchable according to title and also, for example, according to actor, director, genre, year of production and age of targeted viewers. You don't want to browse through the whole list? Nothing restricts you from searching only in recently downloaded films. You cannot get

izbavit se nositelů, které zaberou tak mnoho místa.

По сравнению с обычным киноархивом сервер Kaleidescape обладает рядом преимуществ. В дополнение к огромной экономии места наличествует действительно ясный и простой поиск фильмов по различным критериям. Когда вы вставляете в систему DVD или Blu-Ray диск, то к скачанному фильму автоматически будет также загружена вся доступная информация из базы данных Kaleidescape. Фильм можно легко найти не только по названию, но и, например, по имени актера, режиссера, жанру, году съемки или возрастной аудитории, для которой предназначен данный фильм. Вы совсем не хотите просматривать всю базу?

enough of the beautiful scene in which Anna Karenina dances with Vronsky? Save it and come back to it whenever you like. You hate commercials and trailers before movies? The system will cut them out and present you with only the pure cinematic spectacle.

You can choose the Kaleidescape Server in the Standard version, which can store 600 DVDs and can only be connected to one television, or you can double its capacity to 1200 DVDs and two televisions. However, the Premium version is practically limitless – you can reset the system ad infinitum and connect it up to 45 televisions. But do you know anyone with more than 100,000 movies at home? At the rate of one movie per day, watching them all would take more than 273 years!

Kaleidescape Servers are available at the Bang & Olufsen store in Jáchymova Street in Prague.

www.kd-elektronika.cz

Ничто не мешает вам ввести слова «поиск только во вновь загруженных фильмах». Не можете насмотреться на прекрасную сцену, где Анна Каренина танцует с Вронским? Сохраните ее и возвращайтесь к ней, когда захотите. Вы ненавидите рекламу и презентации перед показом фильма? Система сама «вырежет» их и предложит вам только чистое кинематографическое зрелище.

Сервер Kaleidescape можно подобрать в стандарте, который гарантирует хранение 600 DVD и подключение к одному телевизору. При желании вы можете удвоить его мощность до 1200 DVD и подключить два телевизора. Версия «Премиум» обладает практически не ограниченными возможностями - систему можно настраивать до бесконечности и подключить до 45 телевизоров. Вы знаете кого-то, кто имеет дома 100 000 фильмов? Тогда при просмотре одного фильма в день ему придется провести у экрана более 273 лет!

Серверы Kaleidescape можно приобрести в магазине «Bang & Olufsen» на улице Jáchymova в Праге.

www.kd-elektronika.cz